
Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 09.01.2019roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyi\ska. któ ra na wstępie: 

I) Stwierdziła na podst:1wie listy obecności. że w posiedzeniu bierze udział 12 członków Rady 
Osiedla Blachownia. co jest li czhą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyi\skiej; 
3 ) przedstawi ła porządek obmd posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu. do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag~ 

Porządek obrad: 
I . Otwarcie zehrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozd:mia z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami - sprawozdanie przewodniczącej z kwartalnego 
spotbnia z PM. 
4. Omówienie zgłoszonych prohlemów przez mieszkai\ców. 
5. Omówienie spraw dotyczących osiedla - omówienie pomysłów do BO na rok 2019 w zakresie 
pozostałej sumy przewidzianej na rea lizację. Omówienie działm] w związku z głosowaniem do BO 
- zachęceni e mieszkai\ców do aktywniejszego udziału. 
ó. Szczegółowe omówienie podziału środków przewidzianych na realizację statutowych zadai\ RO 
na rok 2019 - plan prac)". 
7. Zapytania członków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski . 
9. Zakoi\czenic obrad. 

Ad. l 
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stw ierdziła prawomocność obrad na podstawie 
listy ohecności. 
Ad. 2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu hrało udział 12 członków RO. 
Ad.3 
Najważniejsze ,prawy dot)czącc osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działai\. 
przewodnicząca omówiła spotkanie z PM które odbyło się 08 .01.20 19r w UM. Spotkanie to 
dotyczyło głowie BO i dalszej współpracy z UM . 
. \d. 4 
Mieszkai\cy głównie zgłaszali obawy dotyczące wyjazdów i wjazdów z i do Osiedla podczas prac 
związanych z budową kanalizacji na ul PrZY.jaźni. Omawiano przejazdy autobusów i możliwości 
altenmtywnych rozwiązat\. 
Ad. 5 
Podczas zehrania omawiano pomysły do BO na rok 2019 w zakresie pozostałej sumy przewidzianej 
na real izację. Poza zadanimlli zgłoszonymi przez mieszkai\ców członek rady Adam Zborowski 
zgłos i zadanie dotyczące stałej iluminacji świątecznej (zakup stałego stelaża choinkowego). 
Przewodnicząca zgłosi zadanie dotyczące utwardzenia nawierzchni pod siłownią na placu zahaw 
przy ul. Zwycięstwa. 
Ponad to omawiano działan ia jakie zost:lną podj'ite w związku z głosowaniem do BO - zachęcenie 
mieszkai\ców do aktywniejszego udziału. 



Ad. 6 
W związku z drastycznym obcięciem kwot)' przewidzianej na statusowe działania RO konieczna 
h<;:dzie rezygnacja z niektórych cyklicznych imprez przewidzianych w roku 2019. 
Przedyskutowano plan wraz z uwzględnieniem minimalnych środków finansowych do ich 
realizacji: 

I. Styczeń- organizacja jaselek. spotkaJ] z mieszkańcami oraz koncertu kolęd w OK "LECH" 

- kwota SOOzl (dekoracje, słodki poczęstunek kawa, herbata. ciasto). 
2. Styczeń - organizacja spotkania karnawałowego (wieczorku tanecznego) dla seniorów z 

Osiedla Blachov,nia -- 300z1 (dekoracje. drobne nagrody w konkursach oraz slodki 
poczęstunek ka~\a. herbata. ciasto). 

3. Styczeń/luty - organizacja ferii w Osiedlu Blachownia wraz z OK "LECH" - ] OOOzl -
kwota zależna od ilości zgłoszonych dzieci (bilet; do kina, przejazdy na basen i inne 
atrakcje w tym także drobne nagrody w grach konkursach). 

4. Marzec - organizacja cyklicznej imprezy z okazji obchodów Dnia Kobiet - impreza 
organizowana \V DK .. LECH" na którą są zaproszone panie z trzech osiedli okolo 100 osób 
- 2000z1 (dekoracje, drobne nagrody w konkursach oraz losowaniu nagradzanych biletów. 
słodki poczęstunek kawa. herbata, ciasto). 

5. Kwiecień - organizacja cyklicznej akcji sprzątania świata JOOOzl - (wynajem samochodu 
do zwożenia śmieci. zakup napoi, kic/basek na ognisko , chleba, dresingów. drobnych 
, lodyczy jako podziękowanie dla przybyłych na akcję mieszkaJ1có",). 

6. Maj - organizacja cyklicznej imprezy - Zawody Strzeleckie- z okazji dnia Konstytucji i 
Dnia Flagi - lS00z1 - (zakup pucharów. medal i. zakup grochówki, napo i i drobnych 
słodyczy dla naj młodszych). 

7. Czenviec - zakup nagród dla dzieci i młodzieży szkolnej. którzy w szczególny sposób 
dzialali na rzecz społeczności szkolnej i osiedlowej w bieżacym roku szkolnym (zbieranie 
surowców wtórnych, działalność społeczna. poza tym zawsze stawiali się do pomocy w 

każdej akcji i imprezie organizov.unej przez RO) - 1000zl 
8. Czerwiec - coroczny festyn organizowany przez RO i MOK 12000zl- duża impreza na 

której goszczeni są mieszkańcy nie tylko Osiedla Blachownia ale także wszystkich 
mieszkatlcóW miasta ( gry. konkursy, zabaw)'. dmuchane miasteczko dla dzieci. turniej 
piłkarski o Puchar Przechodni RO Blachownia, wieczorek taneczny przy orkiestrze na 
Z}wo. W) stęp gwiazdy kabaretu). Impreza jest w niewielkiej części dofinansowana z MOK 
i ewentualnych pozyskanych sponsorów. 

9. Lipiec / Sierpień - wakacje w Osiedlu Blachownia - ] SOOz/ ( bi lety do kina. przejazdy na 
hasen i inne atrakcje w tym także drobne nagrody w grach konkursach). 

10. Wrzesień - dożynki - 3000z1 impreza nowa którą RO chciała wstawić do swojej 
dzialalności - plan organizacji wraz z Parafią i Radami Osiedli Przyjaźni ilenartowic. 

11 . Listopad - obchody Święta Marcina - 2000z/ - impreza nowa którą chciała wstawić do 
swojej dzialalności - plan organizacji wraz z PaJ'afią i RadaJ11i Osiedli Przyjaźni i 
Lenartowic. 

12. Gl'udzień - obchody związane z corocznym zapaleniem choinki w Osiedlu, spotkaniem z 
Mikołajem w DK .. LECH"-4000zł. (zakup słodyczy dla około 200 dzieci z osiedli 
Rlachownia i przyleglych osiedli, wynajem fi lmu wyświetlanego w kinie itp .) 

13. 
\\ związki ze znacznym przekroczeniem sumy zaplanowanej na statutowe działania RO i aby byłą 
szansa na realizację założonych w planie działań przewodnicząca złożyła wniosek o napisanie 
prośby do PM o zwiykszenie sumy przyznanych środków o kwotę 6000zl. 



Ad. 7 
Radni zwrócili także uwagę na brak informacji na temat planów otwarcia Bunkra w Osiedlu 
Blachown ia. 
Ponad to Adam Zhorowski złożyl zapytanie o możliwości zatrudnien ia dodatkowego pracownika w 
DK -'LECI-I" dzięki któremu DK będzie mógł v.'yjŚć do mieszkaI1ców z szerszą ofertą ku l turalną· 

Radni z\\ róc ili także uwagę na brak informacji w całym mieście o dodatkowych wolnych miejscach 
w kółkach zainteresowalljakie można by było uruchomić w DK .,LECH" aby uatrakcyjnić ofertę . 

Dzieci na osiedlu jest mało. a chętni z os ied li przyległych lub z miasta mogliby uzupełnić liczbę 
dzieci która kalkulowałaby możl iwości zatrudnienia opiekunów. Postanowiono przedyskutować 

tcn temat na spotbniu z PM które ma siy odbyć w dniu 22.0 1.20 19r. Poza tymi zapytaniami na 
spo tkanie z PM przygotowano także pytania dotyczących cen zaopatrzenia mieszkańców w ciepłą 
wodę oraz koszty strat tejże wody w drodze do odbiorcy indywidualnego. 

I. Wobcc wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:00 

PO zehraniu RO odbyło siy spotkan ie opłatkowe członków RO z zaproszonymi gośćmi na stałe 
współpracującymi z RO. 

W za ł ~lczeniu: 

1. li sta obecności 
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